

ကျွန်ုပ်တို့၏ အခြေခံ သင်တန်းကို လေ့လာလိုက်ပါ

အေအန်ယူ ကောလိပ် နှင့် အခြေခံ သင်တန်း တို့ဖြင့် အေအန်ယူ တွင် ဘွဲ့ရရန် လမ်းကြောင်းကို စတင်လိုက်ပါ

အေအန်ယူသည်

**သြစတြေးလျနိုင်ငံ
၏
နံပါတ် ၁
တက္ကသိုလ် ဖြစ်ပါသည်**

ကျူးအက်စ် ကမ္ဘာ့ တက္ကသိုလ်အဆင့် သတ်မှတ်ချက်
၂၀၁၇/၂၀၁၈



အခြေခံလေ့လာမှု ပုံမှန်သင်တန်း

လေးပိုင်း ပုံမှန်သင်တန်းသည် အေအန်ယူ၏ အဓိက အခြေခံသင်တန်းဖြစ်ပါသည်။
ယင်းတွင် ကျောင်းသားများသည် မတူညီသော သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများ နှင့် ရွေးချယ်ထားသော သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများအား လေ့လာခွင့်ရစေနိုင်ပြီး အေအန်ယူ ဝင်ခွင့်အတွက် ဂျီပီအေ အမှတ်ကို လုံလောက်စွာ ရနိုင်စေပါသည်။ ဤအခြေခံသင်တန်းတွင် တက်ရောက်ခြင်းဖြင့် ကျောင်းသားအား အေအန်ယူ သင်တန်းအများအပြား၏ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်နိုင်စေပြီး အေအန်ယူတွင် တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည့် အင်္ဂလိပ်စာလိုအပ်ချက်ကိုလည်း ပြည့်မီနိုင်စေပါသည်။

အခြေခံလေ့လာမှု အမြန်သင်တန်း

သုံးပိုင်းအမြန်သင်တန်းသည် အချိန်တိုအတွင်း အခြေခံသင်တန်း၏ လိုအပ်ချက်များကို ပြီးစီးနိုင်သည်ဟု ယုံကြည်သော ကျောင်းသားများအတွက် ပိုမိုသင့်လျော်ပါသည်။ ဤသင်တန်းတွင် ကျောင်းသားအား ရွေးချယ်ထားသည့်များကို ပိုမိုလေ့လာခွင့်ရစေနိုင်ပြီး လေးပိုင်း ပုံမှန်သင်တန်းအစား သုံးပိုင်း ထဲနှင့် ပြီးစီးနိုင်ပါသည်။ ဤသင်တန်းကို ရွေးချယ်သော ကျောင်းသားများသည် အင်္ဂလိပ်စာပိုမိုကျွမ်းကျင်သူ၊ အဓိက လေ့လာချက် နှင့် နှုတ်ဖြင့် တင်ပြခြင်းစသည်မတူညီသော စစ်ဆေးမှုများကို ဖိအားအောက်ပြုလုပ်နိုင်သူများအတွက် သင့်လျော်ပါသည်။

အခြေခံ လေ့လာမှု တိုးချဲ့သင်တန်း

နောက်ဆုံးအဆင့်လေ့လာမှုများကိုမပြုလုပ်မီ သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ်နှင့် အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားပိုမိုလေ့လာရန် လိုအပ်သူများအတွက် ဖြစ်ပါသည်။
တိုးချဲ့သင်တန်းတွင် အပြင်းအထန်သင်ကြားပေးပြီး ၅ ပတ်ကြာမြင့်မည်ဖြစ်ကာ အင်္ဂလိပ်စာ (လေးဘာသာ)ကို အဓိကထားမည်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းအစတွင် အဆင်ပြေစွာနေထိုင်ရေးအတွက် သင်တန်းများလည်းပါဝင်ပါသည်။ တိုးချဲ့သင်တန်းတွင် ကျောင်းသားများအတွက် ဘာသာစကား အရည်အသွေးနှင့် အဆင်ပြေစွာနေထိုင်နိုင်ရန်များကို ၅ ပတ်ကြာ လက်တွေ့ အဓိကထား သင်တန်းတွင် သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ကာ ဆစ်ဒနီ နှင့် အိုင်ဝါရာ ဒေသတွင်း လေ့လာမှုခရီးလည်း ထွက်ကြမည်ဖြစ်ပါသည်။

အေအန်ယူ ကောလိပ် အခြေခံသင်တန်းများ

သင်တန်း	၂၀၁၈ ဝင်ခွင့်	၂၀၁၈ သင်တန်းကြေး (AU\$)
အခြေခံသင်တန်း	ဇန်နဝါရီ ၁၅	\$28,320
	ဇူလိုင် ၁၆	
ပုံမှန်	မေ ၂၁	\$35,520
	နိုဝင်ဘာ ၁၉	
အခြေခံ အမြန်သင်တန်း	ဧပြီ ၉ အောက်တိုဘာ ၈	\$28,320

ဝင်ခွင့်လိုအပ်ချက်များ

သင်တန်းဝင်ခွင့်မှာ အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား နှင့် ပညာရေးလိုအပ်ချက်များပေါ် မူတည်ပါသည်။

လက်ရှိ ဝင်ခွင့် နှင့် လုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်ချက်များနှင့် သက်ဆိုင်သော သတင်းအချက်အလက်များအတွက် anucollege.edu.au တွင် ကြည့်ပါ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့အား info@anucollege.edu.au သို့ အီးမေးလ်ပေးပို့ စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ဤအချက်အလက်များသည် လမ်းညွှန်ချက်များသာဖြစ်ပြီး ကြိုတင်အသိမပေးဘဲ ပြောင်းလဲထားနိုင်ပါသည်။ နောက်ဆုံးသတင်းများကို anucollege.edu.au တွင် ကြည့်နိုင်ပါသည်။

အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား

အင်္ဂလိပ်စာ စစ်ဆေးမှု	အေအန်ယူစီ အခြေခံ သင်တန်း ပုံမှန်/အမြန်	အေအန်ယူစီ အခြေခံသင်တန်း တိုးချဲ့
အိုင်အီးအယ်လ်အက်စ် ပညာရေး	6.0 (5.5 ထက်နည်းသော ဘာသာ မရှိစေဘဲ)	5.5 (5.0 ထက်နည်းသော ဘာသာ မရှိစေဘဲ)
တိုဖယ်လ် ဝဲဘ်	550 (အပိုင်းခွဲများ အားလုံးတွင် အနည်းဆုံး 4.0)	525 (အပိုင်းခွဲများ အားလုံးတွင် အနည်းဆုံး 3.5)
တိုဖယ်လူ အိုင်ဘီဘီ	68 (အရေးအသားတွင် 18 ထက် မနည်းစေဘဲ)	52 (အရေးအသားတွင် 16 ထက် မနည်းစေဘဲ)
ပီတီအီး ပညာရေး	57 (အနည်းဆုံး 50)	49 (အနည်းဆုံး 48)



ပညာရေး

အေအန်ယူ ကောလိပ် အခြေခံ လေ့လာမှုသင်တန်းများအား မည်သို့လျှောက်ထားရနှင့်ဆိုင်သော အချက်အလက်များအတွက် students.anu.edu.au/applications/ တွင် ကြည့်ပါ။

နိုင်ငံ	အေအန်ယူစီ အခြေခံ သင်တန်းများ ပုံမှန်/အမြန်	အေအန်ယူစီ အခြေခံ သင်တန်းများ တိုးချဲ့
ဩစတြေးလျ	နှစ် ၁၁ (သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်တွင် ၇၀%)	နှစ် ၁၁ (သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်တွင် ၆၀%)



အေအန်ယူတွင် သင်လေ့လာလိုသည့် သွဲ့ပေါ်မူတည်ပြီး သင်တန်း ၃ မျိုးမှ ရွေးချယ်ပါ။

- အနုပညာ၊ ဥပဒေ နှင့် လူမှုသိပ္ပံ
- စီးပွားရေး နှင့် ဘောဂဗေဒ
- သိပ္ပံ/ကွန်ပျူတာ/အင်ဂျင်နီယာ

ယင်း သင်တန်းပုံစံများက အေအန်ယူ ရှိမည်သည့် သွဲ့သင်တန်းကို မဆို တက်ရောက်နိုင်စွမ်းရှိစေပါသည်။

သင်တန်းပုံစံများ အားလုံးတွင် အဓိက ပါဝင်မှု သုံးခု ရှိပါသည်။

- အင်္ဂလိပ် ဘာသာစကား စွမ်းရည်
- အသုံးချ အင်္ဂလိပ်စာ
- သင်္ချာ

ဆန်းစစ်မှုအား နောက်ဆုံး အောင်ထားသည့် နှင့် သို့မဟုတ် ဖြေဆိုထားသည်များဖြင့် လျှောက်ထားရန် အကြံပြုအပ်ပါသည်။

တက္ကသိုလ်တွင် သင်တန်းများကို လိုအပ်သလို ပြောင်းလဲခြင်း၊ သို့မဟုတ် ရပ်ဆိုင်းလိုက်ခြင်းများ ပြုလုပ်ပိုင်ခွင့် ရှိပါသည်။ The scores published should be used as a guide only and the University may vary these requirements at any time.

လျှောက်ထားရန်

သင်တန်း အချိန် နှင့် လက်ရှိ

ဝင်ခွင့် နှင့် ဆက်လုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်ချက်များ နှင့်ဆိုင်သော အချက်အလက်များအတွက်

anucollege.edu.au တွင် ကြည့်ပါ

ကျွန်ုပ်တို့အား ဆက်သွယ်ရန်

အေအန်ယူ ကောလိပ်

၉၅ ဒါလီ လမ်း

ဩစတြေးလျ နေရှင်နယ် တက္ကသိုလ်

အေစီဘီ ၂၆၀၁ ဩစတြေးလျ

ဖုန်း။ ။ (02) 6125 6688

အီးမေးလ်။ ။ info@anucollege.edu.au